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Protokoll Alpina rådet 20160417 
 
Ulf Lidberg  Lasse Kjällberg   Johan Hyllienmark  
Lars Melin (ej närvarande) Tom Pietilä (ej närvarande) Charlotta Bürger Bäckström  
Ulf Olofsson (ej närvarande) Tommy Eliasson Winter  
Inger Nordqvist  Olle Danielsson 
Janne Klein (ej närvarande) Karin Sundberg  

 

1.   Föregående protokoll 

      Protokollet godkändes 

       

Beslut 

AR beslutar att stödja och ställa sig bakom det fortsatta arbetet med att etablera tre RIG-orter för 

Alpint under förutsättning att platser kommer att vara tillgängliga och att kvalitetsnivån på skolorna 

kan garanteras. 

 
2.    Lägesrapport  
a.    Lägesrapport SSF 
Inget att rapportera 
 
b.    Lägesrapport Landslagen  
i.     Verksamhet 
TEW redovisade kommande struktur för verksamheten.  
Leverera resultat och bygga kapacitet. Massan är elittanke.  
Sverige har många professionella tränare, hur ska tränargrupperna styrka varandra 
Plattformen ska stärkas för att vi ska vara konkurrenskraftiga i alla grenar 2022. 
Juniorlagets tränare ska vara kontakt mellan RIG och landslag. Juniorlagsverksamheten ska vara länk mellan RIG och EC 
Gemensam träningsplan för junior Dam/Herr 
Förväntningar på atlet och tränare specificeras och diskuteras på SSF konferens 18-20/5 2016 
 ii.     FoU 
Inget att rapportera 
iii.    Ekonomi 
Ekonomi enligt plan.  
Ökad budget 2016-2017 
 
c.     Lägesrapport Nationell verksamhet 
Inget att rapportera 
i.       Ekonomi (budget/utfall) 
Inget utöver plan 
ii.     Skiduniversitetet 
Hans Ottosson kommer att stötta tränare 2016-2017 i mån av tid 
iii.    Skidgymnasier 
RIG, Alpint vill utöka till 22 platser 
RIG är prioriterade av SSF.  
iv.    Utbildning 
JH redogjorde för analys av alpina föreningar. Analysen kommer att publiceras på hemsidan 
Prioriterade områden för föreningarna 
- Utbildade tränare, Kamratskap, Klubbkänsla 
Mål 300 personer/år i SSF utbildning 
Barntränarutbildning bör vara lokalt förankrad 
Vad betyder det för Alpina utbildningar om subvention från Idrottslyftet förändras? 
Vad vill SSF med utbildning? 
v.     Tävlingsplanering 
Diskuteras nästa AR möte  
vi.   Ungdomsverksamheten  
Inget att rapportera 
 
 



       

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 2 
 

d.    Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 
i.     Barn & Ungdom 
Vad har AR för förväntningar på B&U? 
B&U saknar utvärdering av LVC och Skolningsverksamhet 
ii.    Junior & Senior   
Ingen rapport 
iii.    Regelgrupp 
Ingen rapport 
iv.    Utbildningsgrupp 
Ingen rapport 
 
3.     AR´s aktivitetsplan 
Ingen kommentar 

4.    Föranmälda frågor   

 

a. Alla på Snö 

CBB redogjorde för arbetet med Alla på Snö. 

Hur ska föreningarna rekrytera efter genomförd Alla på Snö? 
 

 

 

5 Kommande möte 

2016.05.28-29  Sundsvall 

 

 
 
 
   


